
Casa de la Vila

Exemples de la mala gestió de 
l'Equip de Govern Socialista

PEDRERA SUSANNA

Lluny queden aquelles curses de 
camions carregats de pedra per a la 
construcció del port de Palamós. 
Benauradament, la gent ja no recorda 
les molèsties que ocasionà aquella 
brutal extracció, ni les queixes dels 
nostres visitants a principis d'aquell 
estiu. Malgrat les queixes dels veins, 
des del grup municipal de CiU, i l'or
dre de la Conselleria de Medi Ambient 
d'aturar l'extracció, l'Ajuntament, 
fent-ne cas omis, no va aturar l'activi- 
tat extractiva fins que Palamós va dis
posar de suficient pedra.

El grup municipal del PSC-CUBE 
no en va tenir prou amb aquesta 
agressió ecològica (caldria recordar 
la politica ecologista que predicava 
aquest grup el 87) que, davant la 
pressió de l'oposició, va actuar de 
forma prepotent i precipitada en con
tra de la resta de pedreres del muni
cipi en un intent de justificar-se.

Han passât més de dos anys, i 
quin benefici n'ha tret Begur d'aquell

atemptat a la natura? Cap ni un, i difí- 
cilment en pot tenir algún que justifi- 
qui una actuació que va conmoure 
les entranyes de la poblado.

En el seu moment els responsa
bles dipositaren una fiança per garan
tir la restaurado de l'avaria feta, i ara 
tot sembla voler dir que prefereixen 
perdre l'esmentada fiança i oblidar-se 
de la restauració de la pedrera. 
Davant d'aquesta situado, ara el Sr. 
Alsina dona la culpa a la Generalitat, 
que segons ell té el projecte encallat.

Es nota, senyor Alsina, que és res- 
ponsabilitat de les seves actuacions. 
Queda ciar, que no es pot anar per 
lliure en temes que cal comptar i con
cretar amb d'altres administracions 
(temes com la Calera, el port espor- 
tiu, la pedrera Susanna, etc.). És molt 
fácil carregar el mort a les altres ad
ministracions quan l'Ajuntament des- 
prés d'iniciar una determinada 
actuació no té la capacitat per resol- 
dre-la. Estem segurs que si el tema 
de l'esmentada pedrera s'hagués 
tractat amb la Conselleria de Medi

Ambient aquesta agressió ecológica 
no s'hauria portât a terme.

Ara caldria que el senyor Alsina 
donés una explicado mínimament 
creíble, almenys per no donar peu 
ais més mal pensats a sospitar que 
van primer els interessos particulars 
per sobre dels de la poblado.

venut el condicionará? Amb bon cri- 
teri és évident que la resposta és no. 
Dones bé, aixó és el que vol fer 
l'Ajuntament.

L'Equip de Govern decidí en un 
déterminât moment crear aquesta 
Zona Industrial. Ara la seva obligació 
és equipar-la (enquitranar l'accés, de
limitar les parcel-les, construir-hi les 
voreres, fer la instal lació de la infras- 
tructura de clavegueram i enllume- 
nat, etc.) i un cop estigui 
condicionada, posar-la a la venda, 
exigint un, mínim de rigor urbanístic 
en els projectes.

El cost de les obres d'equipament 
(més de vint milions), ens dona una 
¡dea del lamentable estât actual. 
Esperem una rápida sensibilizado i 
rectificado de l'Equip de Govern peí 
que fa aquest tema, de manera que 
el producte résultant sigui engresca- 
dor per ais industriáis amb capacitat 
d'invertir-hi, ja que ara per ara, els 
possibles compradors, en mirar-se 
les parcel les, en surten deprimits.

LA ZONA INDUSTRIAL

És évident que poca c red i b i I itat 
pot tenir un Ajuntament quan actúa 
d'una forma que de ben segur no es 
permetria a una entitat privada.

Com a administrado més propera 
al ciutadá, els ajuntaments necessi- 
ten ser cohérents i responsables a 
l'hora de prendre decisions. La im
provisado, la prepotèneia, la manca 
de diàleg i la precipitado no son bo- 
nes conselleres per governar un 
Ajuntament. Bona part d'aquests de
tectes es reflecteixen en l'actuaciô de

l'Equip de Govern en el que fa re
ferènza al tema de la "Zona 
Industrial".

En el Pie célébrât el 26 d'abril 
d'enguany, el Grup Socialista va 
aprovar les bases per a la subhasta 
de les parcel-les de la "Zona 
Industrial". Davant la sorpresa dels 
que estem a l'oposició, l'Equip de 
Govern va aprovar i donar llum ver- 
da a un deis nyaps més cridaner i in
creíble que es pot portar a terme. 
Com és possible que l'Ajuntament in
tenti vendre unes parcel-les que no 
reuneixen les condicions minimes i 

necessàries? La zona en 
qüestió es troba en aquests 
moments en un estât de
plorable, sino que ho pre- 
guntin a qualsevol 
begurenc que s'hi hagi 
apropat, i és una broma de 
mal gust posar-les a la ven
da.

Es permetria a un parti
cular vendre qualsevol pro
ducte en mal estât, amb el 
sol compromis que un cop
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